
  Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva č.1 obce Kundratice    
konaného dne 28.1.2025 

 
Přítomni: Pávek P., Šiborová M., Sysel D., Šibor V., Kopáček J., Luboš Kudláč 
Omluveni: Zahálka R. 
Hosté: p. Císařová, p. Danielová 
Zapisovatel: Šiborová M. 
 
 

Program:  
    1. Zahájení 
    2. Návrh a schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
    3. Schválení programu ZO 
    4. Seznámení s korespondencí 
    5. Rozpočtové opatření č.10/2024 

 6. Žádosti 
    7. Diskuze 
    8. Závěr 
 
Ad 1)   Starosta zahájil schůzi a přivítal přítomné. 
 
Ad 2) Zastupitelé jednohlasně zvolili ověřovatele zápisu: p. Kopáček Jaromír a p. Luboš 
Kudláč a zapisovatele Šiborová Marcela 

Hlasování: 6 hlasů pro a 0 hlasů proti 
 

Ad 3) Zastupitelé obce program ZO jednomyslně schválili 
           Hlasování :  6  hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Ad 4)   Technické služby svoz odpadů 29 476,- Kč,  

Hlasování: 6 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Ad5) Projednáno rozpočtové opatření č. 10/2024 úprava rozpočtu o daň z nemovitosti, 
dotace webové stránky, spotřeba el. energie na veřejné osvětlení…. 
 Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
 
Ad 6)  Žádost o finanční dar na Zdravotního klauna – dobročinná organizace působící v celé 
ČR.  

Hlasování: 0 hlasů pro a 6 hlasů proti – zamítnuto 
 

Ad 7) Hosté paní Císařová a Danielová se přišly zeptat na pokračování realizace silnice Na 
Liščinci. Byly seznámeny se situací, zastupitelstvo přislíbilo urgenci projektanta p. Janeby.  
Dále byla zmíněna potřeba zpevnit prostor mezi pozemky - bude řešeno při skrývce současné 
komunikace.  

Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
 
 



Podzimní akce deratizace obce ukázala, že má smysl celoplošně hubit hlodavce, že jejich 
výskyt se po velké vodě na podzim zvýšil.  Proběhla diskuze o tom, zda pokračovat v hubení.   

Hlasování: 6 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 

P. Šibor získal zájemce, který by byl ochoten nám poradit a případně zrealizovat výměnu 
kotle tak, aby bylo topení funkční. Pan Kučera bude pozván na příští schůzi zastupitelstva. 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
 

Realizace víceúčelového hřiště pokračuje vyjádřeními z Životního prostředí, Lesy ČR atd… 
Až získáme stavební povolení, bude třeba vybrat firmu, která projekt zrealizuje. 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
 

V sobotu 15.2.2025 se bude konat masopustní průvod obcí občerstvení a materiál zajistí 
obec spolu s SDH.  

Hlasování: 6 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Projednání bodů z předchozího zasedání ZO – všechny body projednány – vše splněno. 

Hlasování:  6 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 

 
Ad 8) Závěr  
Zastupitelstvo projednalo a schválilo všechny body programu až na finanční dar pro 
Zdravotního klauna . Projednalo rozpočtové opatření č.10/2024. Schválilo příspěvek na 
Ostatky. Příští zastupitelstvo se bude konat dne 25.2.2025 

 
 
 
 

Zapsala:                                   Ověřovatelé zápisu:                                Schválil starosta:  
 
 
 
Marcela Šiborová            Jaromír Kopáček                 Petr Pávek                                   
              Luboš Kudláč 


